
Goedenavond Burgemeester Cazemier, wethouders, leden
gemeenteraad en overige belangstellenden en aanwezigen.
Dames en Heren.

Mijn naam is Arjen Michael Postma en woon sinds 1976
in de op zich mooie Krimpenerwaard en ik sta hier niet alleen
voor mijzelf maar ook van mijn medebewoners en ondernemers.

10 november heeft voor mij behalve deze raadsvergadering
een extra speciale betekenis. 77 jaar geleden zijn mijn ouders
getrouwd en 76 jaar geleden werd mijn vader samen met
zo’n 50000 andere mannen in de leeftijd van 17 – 40 jaar
opgepakt door de Duitsers tijdens de razzia en via de Kuip
in Rotterdam vervoerd naar Amsterdam om aldaar via
Rijnaken te worden getransporteerd naar Duitsland.

Intuitief is hij ter plaatse ontsnapt en te voet via een overnachting in een  ziekenhuis
in Alphen a/d Rijn verder teruggelopen naar Rotterdam Charlois.
Van de dienstdoende medici kreeg hij nog een half pakje shag
voor onderweg. Ter plekke aangekomen heeft hij mensen
gewaarschuwd wat hen te wachten stond. Een voorbeeld
van geen genoegen te nemen met maatregelen door een ander
ten nadele opgelegd.

En dat is precies nu waar mijn betoog omdraait. Een kleine elitaire
minderheid van ambtenaren en gemeentebestuur die haar inwoners
besluiten oplegt waar niet eens tegen geprotesteerd of bezwaar
kan worden aangetekend.

Zelf blijft men in verzuim door reeds ruim 4 maanden lang geen inhoudelijk
antwoord te geven op relevante vragen met betrekking tot de
begroting of in het zg. gunstigste geval te verwijzen naar anderen
vroeger zwarte pieten geheten maar dat is tegenwoordig ook een
gevoelig onderwerp. Red tape en stroperigheid en een administratieve
boete waardig maar daar zal men ook wel weer onderuit komen.

U zou mensen zoals ik moeten koesteren als ze zich belangeloos betrokken
voelen bij het wel en wee van de gemeente ipv ze in de kou laten staan.
Niet luisteren is nalatig en je moet soms eindeloos bellen om iets voor



elkaar te krijgen. Werken er wel echte mensen bij de gemeente en
geen gevoelloze robots die vinden dat zij altijd gelijk hebben?

Er dreigt een tweedeling tussen inwoners en bestuur omdat er niet
adequaat wordt gereageerd op signalen uit de samenleving en begrip
en menselijke compassie wordt gemist. 

Procedures en protocollen hoe daar mee om te gaan dienen hoognodig
te worden gewijzigd en verbeterd.

Ik ga nu specifiek in op de problemen met de gemeentelijke begroting
en financiering. Er dreigt een ingrijpen van de provincie als zaken
niet in orde komen en daar zit uiteindelijk niemand op te wachten.

Er zijn meerdere in het oog vallende relevante zaken te bespeuren om dit
te voorkomen. In de eerste plaats vraag ik mij al meerdere malen
af wat er is dan wel gaat gebeuren met de € 23 miljoen van de 
verkoop van de Eneco aandelen. Naar verluidt zouden deze
merkwaardiger wijze niet gebruikt mogen worden om tekorten
in de begroting op te lossen maar ik vraag en eis op de man af
een explicatie waar dan wel voor en wanneer. 

Voorlopig merken wij daar in de Krimpenerwaard helaas niets
positiefs van terwijl er gemeenten zijn die vinden dat e.e.a.
toebehoort aan de inwoners en bevolking zelf. Nee een
extra verhoging van de gemeentelijke lasten is de oplossing!

Als laatste maak ik een opmerking over de grote kruising
en de MIRT verslaggeving en rapport die ook op de agenda
van deze vergadering staan. In het hele rapport wordt met
geen woord gerept over de openingstijden van de Algerabrug
die tenslotte structureel de voornaamste oorzaak zijn van
de filevorming en economisch gezien tot verliezen van 
ondernemers en particulieren leiden die daar gebruik
van moeten maken.

Het is daarnaast een historische vergissing en een
verspilling van overheidsgelden door geen ongelijk-
vloerse kruising te maken waardoor zowel het verkeer
uit de Stormpolder v.v. Krimpen a/d Ijssel als de door- 
gaande weg van en naar de Krimpenerwaard zonder
tijdverlies en verkeershinder kunnen doorstromen.
Maar door moet je visie en inzicht voor hebben
dat m.i. ontbreekt. Dat is meestal ook de oorzaak
waarom overheidsprojecten zowel budgetair als



qua tijd aanzienlijk worden overschreden niet
in de laatste plaats in de IT sector.

Beschouw dit als een wake-up call doe er uw
voordeel mee en ik zou graag per omgaande
en liefst staande deze vergadering een bevredigend
antwoord op mijn vragen en opmerkingen willen
krijgen.  

No for an answer is niet mijn stijl en gewoonte
van werken en wordt dan ook niet geaccepteerd!

Dank u wel voor uw aandacht.

Hoogachtend,

A.M. Postma

  


